

## "Supernova" Herbst/Winter 2013/14

Bei einer Supernova ist die Leuchtkraft eines Sterns so hell wie eine ganze Galaxie. Es ist sein dramatisch wunderschönes Ende. So dramatisch und wunderschön wie der Start in die Herbst/Winter Saison mit FRANZIUS.

Die Kollektion "Supernova" konzentriert sich auf Mäntel und beinhaltet die Klassiker von FRANZIUS: Elegante Jacken, Cutting Edge Mäntel, Drapejackets und Capes.

Die Farben dieser Saison sind eine explosive Mischung aus Electric Blue, leuchtenden Beerentönen, warmen Lila, leichtem Altrosé sowie Pastellblau und Steingrau.

Die Materialien sind wie immer hochwertige Wollstoffe, die weich fallen und die voluminösen Jacken und Swinger durch ihre Leichtigkeit wie Kleider erscheinen lassen.

## *"Supernova" autumn/winter 2013/14*

*During a supernova, a star shines extremely luminously and causes a burst of radiation that can outshine an entire galaxy. It is its dramatically beautiful ending. As dramatic and beautiful as the look of the autumn/winter collection by FRANZIUS.*

*The collection "Supernova" focuses on coats including FRANZIUS' classics such as elegant jackets, cutting edge coats, drape jackets and capes.*

*This season's colors are a brilliant and radiant mix of electric blue, purple berry, warm grey, rose, light blue and stone grey.*

*As in previous collections, the materials used are of highest quality wool. They fall softly and flowingly and let the voluminous jackets and swingers appear like dresses.*

### **film credits**

directed by

Max Siedentopf

accessory hat design

Konstanze Luise Rafalski

model

Anna Muller

hair & make up

Juliane Müller

song

"Stole the Moon" by Lark